
Fellesmøte - FAU Solvang skole  

Onsdag 18.11.2020 kl.18:30  

Styret: 

  
 

- Sak 10/2020-21 Gjennomgang av forrige møtereferat 

Styremøte 28.10.20. OK. 

 

- Sak 11/2020-21 Årshjul. Gjennomgang 

Komite for temakveld forsøkes nedsatt neste styremøte. Innspill om å vurdere fast representasjon fra 

klassetrinn. for eksempel 2., 4. og 7., for å få fast rutine. 

 

 - Sak 12/2020-21 Økonomi FAU 

Ingen bevegelser av betydning. 

 

 - Sak 13/2020-21 Info fra SU 

Solvang skole v/elevrådet har fått 14.000 av midler som normalt fordeles av barnas bystyre.  Pga. 

smittesituasjonen har barnas bystyre ikke vært gjennomført, midlene er derfor fordelt på skolene 

basert på elevtall. Må i utgangspunktet brukes i 2020, rektor skal undersøke med skolekontoret om 

pengene kan overføres. Elevrådet ønsker å bruke pengene på en zip-line i skolegården, kostnad ca. 

77.000. FAU er positive til å bidra med midler, men ikke så mye som kreves. FAU har 114.000 kroner 

på konto. Dersom pengene fra barnas bystyre ikke kan overføres anbefales at de brukes på noe 

annet, og at en kommer tilbake med søknad til FAU om midler til zip-line i 2021 ev. over tid 

kombinert med innsamling av andre midler. 

Elevrådet gir aksjonspenger til barne- og ungdomsavdelingen på sykehuset. Skal også avholde en 

ryddekonkurranse. 

Undervisningsinspektør sagt opp, stilling utlyst forrige uke. 



Korona – gult nivå nå. Foreløpig lite endring på skolen. Ev. nedstengning vil berøre barneskoler sist, 

vgs. og ungdomsskoler rammers først. Om nødvendig deles klasser igjen. Dette er utfordrende både 

når det gjelder bemanning og arealer. Situasjonen er også veldig annerledes om vinteren når det 

gjelder gjennomføring av uteskole. Det er lagt plan i fht. innføring av rødt nivå og ev. smittetilfeller. 

Av tiltak som gjennomføres nevnes fordeling av friminutter mellom trinnene, samling i kohorter, god 

plass til å stille opp. Følger smittevernveileder. 

Lagd møteplan for SU for skoleåret 20/21. Legges ut samme med referat fra SU. 

 

- Sak 14/2020-21 Info fra rektor om budsjett 

Legges opp til reduksjon på oppvekst i kommunebudsjettet. Skolenes budsjettering begynner i 

januar. Smittesituasjonen gir økning i underskudd, dette vil bli løst med ved ekstrabevilgninger fra 

staten. Underskudd for øvrig skyldes nedgang i elevtall i sammenheng med stykkprisfinansiering. 

Håper på sunnere økonomi fremover med økt elevtall. Ser ut til å bli ca. 60 nye elever i 1. klasse 

neste år. 51 elever går ut. 

Ikke bedt om investeringsmidler til spesielle prosjekter. Tar gjerne imot innspill fra FAU. 

 

 - Sak 15/2020-21 Info fra KFU 

Høringssak omkring nye ordensregler i kommunen. 

 

Diskutert spørsmål om ressursfordelingen, matematisk rettferdighet mellom skolene som ikke 

samsvarer med levekårsundersøkelse fra 2014, hvor sentrumsskolene kommer dårlig ut. Skolene får 

noe tillegg for elever med spesielle behov. Spørsmål om man bør se på fordelingen. KFU åpne for at 

dette ses nærmere på. Kan også slå uheldig ut ved elevnedgang hvor skolene må opprettholde antall 

klasser.  

Ingeborg Grindheim Opdal meldte seg som fast KFU-representant. Vedtatt enstemmig av FAU. 

 

 - Sak 16/2020-21 17 mai arrangement. Sette arrangementskomite.  

En må inntil videre planlegge for nomalt 17. mai-arrangement. Ingeborg Grindheim Opdal tar ansvar 

for å opprette en arrangementskomite på 6. trinnet. Ann Elisabeth Ellingsen går gjennom 17. mai-

perm med Ingeborg. Korpset har i utgangspunktet trukket seg ut av arrangementet, men bør 

kontaktes mtp. den erfaringen de har og ev. samarbeid. 

 

 - Sak 17/2020-21 Trafikk 

Hjertesoner, jf. Trygg Trafikk. Skolen har gjennomført spørring for å kartlegge hvor mange som blir 

kjørt med bil til skolen. Spørringen ble gjennomført i uke 38, og viste at i gjennomsnitt ble 35 barn 

(15 % av de som ble spurt) kjørt til skolen pr. dag. Det høyeste tallet for en dag var 54 barn som ble 

kjørt. Mulig droppunkt/droppsone under broen over Skjoldavegen. Innspill om Djupaskarvegen som 

mulig alternativ. Krever samarbeid med kommunen også mtp. finansiering. Målsetting å nedsette en 

arbeidsgruppe i neste styremøte for videre arbeid med saken. Foreldre også utenfor FAU oppfordres 

til å melde seg til dette arbeidet. 

 

- Sak 18/2020-21 Elevråd, deltakelse 2. og 3. trinn, svar fra SU 

Rektor venter på svar fra elevrådet. Regner med dette foreligger før neste FAU-styremøte. Opp til 



den enkelte skole hvordan dette gjøres. Rektor positiv til å involvere fra 1. trinn. 

 

Gard skole har deltakelse fra 2. trinn, Saltveit skole fra 1. trinn. 

 

- Sak 19/2020-21 Hjelmbruk, Svar fra SU 

Lite bruk av sykkelhjelm blant elever ved Haraldsvang skole, spørsmål om hva som kan gjøres for å 

skape gode holdninger. Spilt tilbake til FAU om vi kan bidra med noe. Tas opp neste styremøte. 

Mulige tiltak: hjelmkonkurranse som ved ryddekonkurranse. Bør muligens rettes mot de eldste på 

skolen for å videreføre holdningene når de begynner på ungdomsskolen. Lærere bør gå foran som 

eksempel. Minst like viktig å bruke hjelm ved bruk av sparkesykler/el-sparkesykler. 

 

 - Sak 20/2020-21 Eventuelt 

Foreldre har gitt tilbakemelding om for mye bruk av tv i pauser. Rektor minner om denne 

problemstillingen på personalmøte. 

Spørsmål om antall 1. klasser neste år, jf. at det ligger an til stort kull. Går ofte litt ned sammenliknet 

med det som meldes inn så tidlig. Vil vurderes utpå nyåret. Har også med arealer/rom å gjøre. I 

utgangspunktet ikke noe makstall pr. klasse, handler om bemanning og gode lokaler. 

Austrheim skole plukket ut til prøveprosjekt for skolemat og heldagsskole. Rektor opplyste at Solvang 

ikke var i posisjon for dette den gang det ble tatt opp på rektor-møte. 

Leksemengde – elevråd høringsinstans – FAU ikke gitt innspill siden en ikke var kjent med saken. 

Rektor sender normalt denne type saker til FAU også. Svært kort høringsfrist på denne. 

Tilbakemelding fra FAU at man alltid ønsker å få slike saker tilsendt for å kunne delta og påvirke, så 

får FAU se på hvordan dette kan behandles når fristene er korte. 

Noen trinn har utfordringer ifht. utagerende adferd og dette har eskalert, selv om det gjelder få 

klasser og få elever. Det er iverksatt en rekke tiltak både på indivinivå og systemnivå. Skolen vil i løpet 

av kort tid sende ut melding til de klassene som er mest berørt. Generelt ønsker skolen å bli 

informert dersom foreldre observerer eller opplever uønskede hendelser. 


